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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Betegpanaszok Heves megyéből” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Dr . Székely Tamás egészségügyi miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásba n
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön 2008 májusában fogadta az egri Markhot Ferenc kórház, a fenntartó megyei közgyűlés és
a Hospinvest képviselőit. Akkor Ön kijelentette: „Obligon kívül vagyok., nincsen döntési
lehetőségem az ügyben” . Ugyanakkor személyes beszélgetésünk során elmondta : megváltozik
ez a helyzet akkor, ha a Hospinvest ANTSZ engedélyt kap a kórház működtetésére . Reáli s
lehetőség lesz arra, hogy vizsgálják, teljesíti-e a Hospinvest azokat a feltételeket, melyek eg y
súlyponti kórház számára kötelez őek és ezt a fenntartóval kötött szerződésben vállalta . 2008 .
október végén a Hospinvest ANTSZ engedély kapott, november 1-t ő l működteti a kórházat.
Kérdésem a következ ő: Amióta a Hospinvest üzemelteti a kórházat, naponta több levele t
kapok, melyekben a betegek ellátási zavarokról írnak . Pl. a szakrendeléseken ne m
szakorvosok rendelnek, sőt a kórházban a specialitástól eltérő szakmában dolgozók végeznek
szakfeladatokat. Kaptak-e Önök az Egészségbiztosítási Felügyelett ől jelzéseket
betegpanaszokról, történt-e intézkedés a problémák megoldására? Kérésére számos levele t
mellékelhetek, melyeket a Heves megyébő l illetve Egerbő l kaptam .

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Nagy Kálmá n
Kereszténydemokrata Néppárt
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